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VOEDSELONDERSTEUNING GENT VZW 
Getouwstraat 11 
B – 9000 GENT 

Ondernemingsnummer : 0869.891.446 

 
Verslag Bestuursorgaan van dinsdag 1 februari 2022 
 
Aanwezig: 

• Koen Decoodt  

• Jean-Pierre Kickx 

• Jacques Eichperger 

• Capucine Verstraete 

• Guy Steyaert 

• Henri de Hemptinne 

• Marc Rogiers  

• Tom Wauters  

• Christian De Groote 

• Bert Vagenende 

• Alain Kalmar 

• Karleen De Rijcke 

• Yves Tytgat  

• Joost Vermote  

• Olivier Mattheus 
 
 

 
Verontschuldigd: 

• Vanessa Vanhalst 

• Geert Deruyck  

• Johan Witters  

• Pascal Eggermont  

• Steven Mestdagh  
 
 

 
De vergadering verloopt digitaal vanwege de 4de coronagolf 

 
De Voorzitter opent de vergadering met een welkom aan iedereen en maakt zijn beste wensen over 
voor 2022. Hij wenst iedereen een goede gezondheid toe,  succes en vast werk, geluk in grote en 
zeker ook in kleine dingen alsook de kans om elkaar ook fysisch te kunnen ontmoeten. 
Voor VOG spreekt hij de wens uit dat de acties kunnen worden verdergezet in goede 
verstandhouding tussen alle spelers in de Gentse armoedebestrijding en in Rotarymiddens.  VOG is 
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inmiddels aan zijn 18de werkingsjaar toe en hij pleit ervoor om verder vol te houden en waar nodig 
ons ook verder aan te passen aan de noden.   
 
 

* * * 
 
1. Verslag vorige vergadering: 

 
Het verslag wordt goedgekeurd  

 
Aanvullende informatie op het verslag :  
 
o Let’s safe Food werkt verder aan noodvoedselautomaten Er staan er al een 4 tal in de stad waar 

noodvoedsel kan uit genomen worden mits kleine vergoeding. 
o De actie Brooddoosnodig wordt verder uitgebouwd met o.a. de VZW  Enchanté – er was 

hierover een gesprek met Karleen en VOG – Schepen Coddens verwees op  facebook naar de 
steun van stad Gent (10.000€) voor deze actie, naast de actie van de stad zelf ‘kinderen eerst’ en 
het proefproject in enkele Gentse kleuterscholen. 

o Kras maakt melding van een mogelijke nieuwe Krasdienst 
o Eindejaarsmaaltijden - planning 2022 voor maaltijden - Karleen zal dit opnieuw ter sprake 

brengen tijdens de Algemene vergadering van KRAS op 02.02.2022.  Er wordt  gedacht aan max. 
2500 maaltijden gespreid over 4 momenten in het jaar waaronder rond sinterklaas. 

o Het solidariteitsfonds kwam in beeld op het TV journaal op kerstavond met Hart voor 
vluchtelingen. 

 
 
2. Financiën 

 

o Stand rekeningen op vandaag 
Spaarboekje   : 40.358 €  
Bankrekening : 17.585,30 € 

o Stand rekening KBS op 31.01.2022 = nog 8.662,31 over van 2020 en voor 2021 en 2022 een 
bedrag van 36.570€ waarin een donatie van 9000 € voor Open Plaats zit – dus totaal beschikbaar 
voor VOG = 36.232,31€.  Een bedanking aan de donateurs vertrekt binnenkort.  Het KBS-attest 
wordt eind februari toegestuurd.  De aanvraag voor overboeking aan het KBS-fonds vertrekt 
weldra.  Het gaat in totaal om 22.000 € waarvan 9.000 € dus voor open plaats, 10.000 voor de 
Sint-Antoniuskring (koelcel) en 3.000 € voor onze voedselbonnen.  Het is nog wachten op een 
reactie van Sint-Antonius ivm de koelcel.  Jean-Pierre doet navraag.  

o Inkomsten 2021 : 79.920,00 € - uitgaven 2021 : 76.996 € 
Er is dus een positief saldo van een kleine 3.000 € . Dit betekent dat van de nog voorliggende 
steunaanvragen er nog enkele facturen van 2021 kunnen geboekt worden op 2021.  De 
zelftesten zullen op 2022 komen.   

 
 

3. Nieuws van de partners 

 

VOG vzw - Rotary 

 

o Er wordt opnieuw een vergadering voorzien van de Rotary-bestuurders om de VOG werking en 
de communicatie met de clubs te evalueren. Ook de verdeling van het werk tussen de 
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bestuurders en de nodige aanpassing van de statuten van de vzw aan de nieuwe vzw-wetgeving 
kan daar dan gepland worden.   

o In mei – juni komt er terug een Algemene Statutaire vergadering eventueel met een externe 
spreker – bvb.  Koen Schoors, prof economie - zijn mening over armoede). 

o De lunchvergadering  in Gent haven in februari gaat door, het restaurant is erop voorzien en 
Koen zal er spreken over VOG. 

o Maaltijdvouchers: Geert bezorgde een overzicht van het volledige jaar 2021. Dit wordt 
meegestuurd met het verslag (zie mail Koen dd. 1.2.2022). 

o In totaal werden 178 maaltijdvouchers VOG gebruikt in de Gentse Sociale Restaurants (143 voor 
volwassenen en 35 voor kinderen). (zie overzicht in bijlage) 

o Deze werden gebruikt in de sociale restaurants van Ateljee, De Sluis onze thuis, Eetcafé Toreke 
en de OCMW-restaurants van IKOOK (41+8 = zeker te vermelden bij besprekingen met 
OCMW).Het   OCMW stuurde een factuur van 221 € door voor die vouchers en deze werden 
inmiddels betaald.  Rond de in Toreke gebruikte vouchers zijn wat onduidelijkheden. Geert 
bespreekt dit met Joost. 

 

KRAS 

 

o Op 02.02.2022 voor het eerst terug een live vergadering met alle krasdiensten. 
o Innovatieproject : Karleen heeft als gastspreker Astrid Degroote meegebracht die het project 

coördineert.   
Presentatie en informatie over innovatieproject : zie bijlage 

 

 In 2020 was er een oproep van stad Gent om projecten in te dienen voor innovatieve 
oplossingen te vinden voor complexe sociale problemen.  Kras diende samen met 12 partners, 
waaronder VOG,  een innovatieproject in. Kras is trekker, duwer en initiatiefnemer.  Daaronder 
ook academische partners en ook diensten van de Stad zoals vrijwilligerspunten en OCMW. 
Zochten naar nieuwe vormen om van gemakkelijk bereikbare voedselbedeling meer duurzame 
stappen te zetten naar meer duurzame  armoedebestrijding (zie presentatie van Astrid in bijlage 
over wat reeds gedaan werd). 

 
Vraagstelling en bespreking  
 
Jacques vraagt of er in het innovatieproject ook aandacht is voor de voedselveiligheid in de 
keten en of er contact was met de twee profs die daarrond werken.    Er is een volledig leerplan 
uitgewerkt met filmpjes voor vrijwilligers.  Jacques bezorgt deze aan Kras.  Karleen geeft aan dat 
het project begint op het moment dat de voedseloverschotten bij de werkingen binnen komen 
en is akkoord dat ook het verhaal dat eraan voorafgaat best onder de loep wordt genomen. .Dit 
is momenteel geen focus.   
 
Henri vindt het positief dat  voedselbedeling wordt gebruikt als hefboom om verder te gaan dan 
alleen maar voedsel te voorzien en juicht toe dat we daar als VOG kunnen aan mee werken.  Dit 
is een pluspunt voor onze werking dat bij voordrachten in clubs kan meegenomen worden.  
Karleen beaamt dat elke krasdienst dit altijd al als missie had, maar dat dit tot nu toe een beetje 
in de schuif was blijven liggen.  Dit innovatieproject laat toe een aantal haalbare dingen uit te 
proberen voor de talrijke mensen die bij de krasdiensten passeren en zal er misschien toe leiden 
dat men ook mensen bereikt die men anders niet bereikt.   
 
Marc vraagt of dit opzet haalbaar is met de huidige vrijwilligers en hun profiel.  Karleen licht toe 
dat er op twee vlakken wordt gewerkt, ook met vrijwilligers, maar dat corona verhinderde om 
live met  de vrijwilligers bijeen te komen om na te gaan hoe ze kunnen ondersteund worden, 
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wat ze als hun rol zien en welke rol ze niet opnemen.  Dit aspect zit ook in het vrijwilligerstraject 
waarbij ernaar gestreefd wordt de juiste man/vrouw/x op de juiste plaats in te zetten, zowel 
voor de huidige vrijwilligers als voor de nieuwe vrijwilligers die zich aanmelden.  Er ging een 
vrijwilligersbeurs zijn in februari, maar deze is uitgesteld. Het is de bedoeling daar aan de hand 
van profielbeschrijvingen uit te kijken naar vrijwilligers.  Ze erkent dat dit misschien moeilijker 
zal zijn met bestaande vrijwilligers. Ze wijst erop dat ze bewust spreken over ‘rollen’ in plaats 
van over taken.  Een taak als rekken vullen kan ook gepaard gaan met het goed oppikken van 
wat de problemen van de mensen zijn.   Kwadraat, een organisatie die gespecialiseerd is in 
ondersteuning van vrijwilligerswerking zal daar in het komende jaar op inzetten.  
 
Yves vindt het goed dat er beroep wordt gedaan op externe mensen, zoals advocaten. Hij wijst 
op het belang in dat geval van een goede samenwerking en goede afspraken en getuigt over zijn 
persoonlijke ervaring die namiddag, waarbij de klant niet kwam opdagen. Karleen bevestigt dat 
het belangrijk is dat er iemand tussen de doelgroep en de expert zit om aan de doelgroep 
duidelijk te maken waarvoor ze bij de expert terecht kunnen en de drempels te verlagen. Het 
aspect ‘een brug leggen tussen experts en de mensen in armoede’ maakt eveneens deel uit van 
het innovatieproject.    
 
Koen getuigt vanuit de verzekeringswereld waar hij vaststelt dat een groot percentage van de 
mensen geen familiale verzekering heeft.  Dit is geen verplichting, kost tussen de 50 en 70 euro 
en 5 à 10 % van de mensen zou daar niet over beschikken. Het grootste deel daarvan behoort 
tot de doelgroep van het innovatieproject.   Hij deed daarover al eerder een voorstel. 
 

Karleen geeft een aantal ideeën mee waarbij VOG het innovatieproject zou kunnen 
ondersteunen :  

▪ Maaltijdvouchers : deze zouden nog beter kunnen worden ingezet ikv de beoogde 
innovatie.  Er zouden cijfers kunnen worden aangeleverd waaruit blijkt bij wie de 
maaltijdvouchers pakken, om nog meer ten opzichte van diegenen die de vouchers 
uitgeven, te kunnen bepalen bij wie de vouchers best kunnen terechtkomen, waar ze het 
verschil kunnen maken.   
Koen schets het traject bij de aanvraag van een maaltijdvoucher door een Krasdienst, het 
OCMW of het CAW.  Hij erkent dat dit een blind traject is. Bij VOG weten we niet aan wie 
dit gegeven wordt en dit is ook niet belangrijk voor ons. Maar het zou interessant zijn om 
daar toch wat meer informatie over te hebben zodat VOG kan naar buiten komen met 
een verhaal over hoe de maaltijdvouchers gebruikt worden en in welke mate deze echt 
het verschil maken.  Tom gaat ervan uit dat de bonnen bij de juiste mensen 
terechtkomen, met inbegrip van de toeleiding van het CAW en hij vraagt zich af of dit nu 
in vraag wordt gesteld.   Karleen ontkent dit, maar bevestigt dat de maaltijdvoucher 
misschien nog onvoldoende gebruikt wordt.  Voor Tom heeft dit te maken met de 
drempels die er nog altijd zijn naar sociaal  restaurants toe en hij verwijst naar een studie 
die daarover wordt uitgevoerd.  Men is er zich van bewust dat het kan helpen om samen 
de stap te zetten en er wordt daarvoor gekeken naar de toeleiders.  De penningmeester 
zal het door Geert opgestelde verslag over de gebruikte vouchers met hem doornemen.   

 
▪ Een tweede piste is de tools die worden ontwikkeld door ‘180 degrees’ i.v.m. het vervoer 

van voedsel en waarvan we al jaren zeggen dat dit efficiënter moet kunnen.    Er zitten 
zaken in die handig zijn, dus nadat de praktijk nog een beetje bijgestuurd is, zouden een 
aantal mensen van VOG daar ook kunnen naar kijken.  Idem mbt de tool voor opslag en 
voorraadbeheer.  Henri bevestigt; in 2021 ging 15.900 € naar het transport van voedsel.  
Hij vindt het spijtig dat de diensten niet meer kunnen samenwerken, maar begrijpt dat er 
ook praktische hindernissen zijn zoals de circulatie in de stad, de bedeling op éénzelfde 
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dag.    Het bedrag van 558 € dat werd besteed aan het uitdelen van maaltijdbonnen 
vertegenwoordigt een klein bedrag ten opzichte van de transportkosten. 

 
 

 

 

ATELJEE 

 

o De Punt : er worden visuals getoond van hoe de gelagzaal er zal uitzien.  Er is o.m.  een muur 
waarop jonge kunstenaars een forum kunnen krijgen.  De naamgeving moet nog afgerond 
worden en er moeten nog wat werken worden uitgevoerd (verlichting, geluidspanelen, 
inkomhal deel vloer vervangen) waarbij het finaal wachten is op de plaatsing van de vloer.  Er 
wordt gehoopt op een opening in maart 2022 of zeker april 2022.  Er zal ook een test worden 
ingepland waaraan de VOG-leden kunnen deelnemen. 

 
 

4. Aanvragen ondersteuning 

 
 
KRAS   

 

o De Krasaanvragen betreffen klassiek vooral transport en  verpakkingsmateriaal en geen voeding.  
Er is ook een aanvraag voor Covid Sneltests voor 1716€.   Deze zijn bestemd voor schoolgaande 
kinderen  die niet voor 1 € bij de apotheek terecht kunnen. Dit laatste past binnen de naar 
armoedebestrijding uitgebreide  statuten. De aanvraag wordt goedgekeurd.  Er was ook 
mailverkeer over FFP2 maskers maar de stad zou voor een en ander zijn tussengekomen en de 
organisatie ‘zonder naam, maar niet zonder hart’ heeft 4.000 maskers geschonken. Deze 
worden morgen op de vergadering van Kras verdeeld. Er zijn een 500-tal vrijwilligers, zou dus 8 
maskers per persoon zijn. Er zal worden nagegaan  of er nog meer maskers nodig zijn. 

 
 

ATELJEE 

 

o Offerte ontvangen voor bain marie in Balenmagazijn : 3.940 € met plaatsing inbegrepen en 
exclusief BTW 

o Vraag om een mixer in reserve aan te schaffen voor een geraamd bedrag van 1.000 € zonder 
BTW.  Er is nog geen offerte. 

 
Beide aanvragen worden goedgekeurd. 
 
De  keuken en het restaurant in De Punt (nog niet de definitieve naam) zullen nog verder worden 
gerenoveerd.  Daarvoor zal, zoals bij de vernieuwing van de keuken van Parnassus, een dossier 
worden ingediend die al de offertes omvat.  Koen wijst erop dat Parnassus niet enkel door VOG werd 
gesteund.   

 

 

ANDERE  
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o Joost komt terug op de levering van warme maaltijden voor de instelling Sint-Jan Baptist – 
integrale jeugdzorg. Het gaat over geplaatste jongeren in een moeilijke situatie die in het 
weekend verblijven in internaat. Momenteel staan de begeleiders in voor de maaltijden.   De 
vraag is of er éénmaal per maand kan voorzien worden in maaltijden, zodat de begeleiders zich 
kunnen toeleggen op de echte begeleiding van de jongeren.  Het gaat om een 25-tal maaltijden.  
Er zijn 2 leefgroepen, maximaal 11 kinderen van de lagere school.  In het weekend blijven enkel 
de ‘probleemgevallen’ ter plaatse.  Ze weten dat één week op voorhand.  Daarom vragen ze een 
constant roulement, bvb. de eerste zaterdag van de maand.   
Hij ziet verschillende mogelijkheden; hetzij dat deze jongeren naar het sociaal restaurant kunnen 
gaan of dat er maaltijden kunnen worden opgehaald en indien er daarover een akkoord is,  voor 
welk budget?  Hij vraagt ook of iemand van Ateljee kan langsgaan om de praktische kant van de 
zaak te bekijken. 
Aangezien de sociaal restaurants op zaterdag gesloten zijn vervalt de eerste optie. Olivier ziet 
wel mogelijkheden in het leveren van maaltijden, bij voorkeur in bulk en hij is bereid  
om samen met Joost ter plaatse te gaan kijken voor de praktische aspecten, o.m. de 
mogelijkheid om koel te bewaren  en op te warmen.  Het gaat over 12 leveringen per jaar en hij 
ziet dat zitten om dat een jaar uit te proberen en eens te gaan kijken hoe dit elders verloopt, of 
bvb. de opvoeders daar ook zelf koken.    Hij verwijst naar de maaltijden die nu reeds geleverd 
worden voor het Klimrek, wat vlot verloopt.  Het kan ook interessant zijn om als dit initiatief is 
uitgewerkt daarover te communiceren naar de stad Gent toe zodat dit kan opgevangen worden 
in hun systeem en misschien kan uitgebreid worden naar meer dan éénmaal per maand.  Hij 
stelt voor het project verder uit te werken.  De kostprijs zou geen 10 € per maaltijd zijn, maar hij 
moet nog bekijken of er nog andere kosten zijn, zoals bvb. het gebruik van materiaal, extra 
bakken voor het transport.  Joost spreekt verder af met Ateljee. Koen bevestigt het akkoord van 
VOG om indien er al voor een eerste keer zou moeten geleverd worden vooraleer VOG terug 
samenkomt, dit financieel  te ondersteunen.  

 
5. Donaties en acties :  

 

Er waren heel wat telefoons met aanbod van voedseloverschotten.  
o grote gift van 400kg Cuberdons van Confiserie Geldof uit Eeklo die werden verdeeld over 

meerdere diensten én de sociale restaurants. 
o Maaltijdboxen van Arcelor Mittal (naar SIVI) 
o 160 gerookte zalmen van 1 kg van VOLVO Trucks (ging naar Toontje) 
o 1200 papieren draagtassen van Paul Lelièvre door een winkelsluiting (ging naar Open Plaats) 
o Julie’s house vroeg adressen voor overschot van taarten op oudejaarsavond 
o “hello Fresh Evergem” zocht vaste afnemer voor overschot aan maaltijden. 
o Ook een telefoon van de Stad Gent ivm overschot van voeding voor kindermaaltijden die teveel 

gemaakt waren. 
 
Er waren ook terug vragen om voedsel.  Deze werden doorverwezen naar de Krasdiensten, naar 
sociale restaurants en naar verdeelpunten van Let’s Save Food. 
 
Er was veel aanbod voor vrijwilligerswerk. 

 

Gesprekken: door corona werden voorlopig geen gesprekken gepland met uitzondering van het 

gesprek met KOOKPLOEG dat doorgaat op donderdag 3 februari om 10u bij Kim in de Haanstraat 3. 

Er zullen 3 personen van de Kookploeg aanwezig zijn. De voorzitter vraagt wie hem zal vergezellen. 
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De andere gesprekken zullen gepland worden van zodra de evolutie van de pandemie dit toelaat, dus 

eerder vanaf de tweede helft van februari. 

 

 

 

6. Varia 

 

o Jean-Pierre heeft Sint-Antoniuskring aan de lijn gehad waar ze beweren dat ze op 31.12 een 
bedanking zouden hebben gestuurd, maar hij vindt die niet terug.  Sint-Antoniuskring zal deze 
bedanking nogmaals doorsturen aan VOG.  

o Capucine : als men samen zit met OCMW zeker het dossier ‘babymelk’ aankaarten want er volgt 
opnieuw geen enkele reactie meer vanuit die hoek. 

 
Einde vergadering 22u14. 
 
 
Marc Rogiers 
Secretaris 
 
Volgende vergaderdata : hopelijk fysisch 

- woensdag 9 maart : aparte rotaryvergadering waar wel de steunaanvragen aan bod zullen 
komen. 

- woensdag 20 april 
 

Tussendoor kunnen er ad hoc vergaderingen zijn met een kernploeg en/of enkel Rotariërs 
 
 

* * * 
 
 
 
 
 


